
KSTabor
ZM t*4«n olroka »Boli|l «»f«m« - Drustvo prijateljev mladine na Taboru je

za letotnji teden otroka prlpravllo za vse najmlajse krajane pohod na Grad. Tu
*o M po mlli volji nalgrali, za konec pohoda pa so Imeli *e piknik. V okviru
tadna otroka so odsli sa na Golovec nablrat kostan). Najbolj privlačen pa j« bll
•BoMjl aajam« pred Partizanom Tabor. Na ae|nui otrocl niso trgovall z d«nar-
)#m, ampak to med seboj zamanjavall znaike, natopka. igračk*. itd.

• * *
Okrogla mlza - Družbanopolitlčni dejavnlki pripravljajo okroglo mlzo

o posegu v proator v zvezl z rekonstrukcijo nove Njegoseve in Masarykova
ceste. Na razgovor bodo povabill strokovnjake s komiteja, prav tako pa tudl
krajana soeednje KS Vodmat, ki itanujejo ob obah castah in jlh rakonatrukclja
prav zagotovo zanima. * * •

Svat KS o d»lovn«m načrtu 1968 - Na redni Mji v oktobru je svet KS že
razpravljal o delovnem programu za prihodnje leto in obravnaval devetme-
sečno realizacljo finančnega načrta. Razprava je tekla tudi o družbenem
dogovoru za flnanclranje de|avnostl KS.

• • *
Spet prapozno gradlvo - Čeprav je bilo Izretenih že veliko oatrih krltik, M

v zadnjem tasu vedno pogosteje doga|a, da prihaja gradlvo v detogatsko bazo
le nekaj dni pred zase «njem obfiinskih organov. Tako so prav zdaj prejeli v KS
gradivo za sejo občinske skupsčine SIS za soclalno skrbstvo in za sejo
obdnakega komlteia za urejanje prostora. Obe gradivi so doblli samo dva dnl
pred tklicanlma sajama. ša ne dolgo taga se je enako primerilo z gradivom za
sajo občinske skupsčine SPIZ in kot |e d«)al tajnlk KS, se skoraj praviloma
doga|a to z gradivi vseh sisov. V KS sa spraSujejo, kdaj in kako naj dalegati
progledajo gradivo, saj ni časa niti za sklic delegaclje, kaj sale za posvetovanja
z dalegatsko bazo. Menijo, da j« lluzorno govoriti o delegatskem sistemu in
samoupravljanju ter aamoupravnem odlofianju, če delegatom ne omogočamo
delovnlh pogojev. * * #

Ru»»n|» ob N|*eo**vl In SmartlraU. - Že dolgo ni bil kakton zbor kralanov
tako dobro oblakan kot nadavni, na katerem ao krajanl dobill Inlormacije na
stavilna vprašanja v zvezi z gradnjo nove NjegoJeve ceste. Na zbor so priall tudl
Stevllnl krajani Iz Vodmata, ki jih ruianja atanovanjsklh stavb ob Njegosevi in
Smartinskl neposredno zadeva. Krajane je zanlmalo predvsem, kda| in kollko
svojega zemljiSča bodo morali odstoplti, katere stanovanjske stavbe bodo
ruilll in ali bodo pravočasno obveičeni o ruSenju. Seveda patudi o nadomesti-
lih, novih stanovan)ih in podobno. Na vprasanja so izčrpno odgovarjali pred-
stavnlki občinskega komlteja za urejanje prostora, mestnega komiteja za
planiranje, LUZ in ZIL. na žalost pa smo pogceaall predstavnika SIS za cesta in
tako je marsikatero vpraianje ostalo brez odgovora.

• * *
Kra|anl M\]o nov prthod u p«*c« llirska ulica v KS Tabor |e Izredno

prometna, prehodov za peSca pa po mnenju krajanov premalo. Tako so prad
dnevl, ko se je spet pripetila nesreča. naslovili očividci nesreče krajevnl
skupnosti predlog, da komlsija za prometno varnost v KS sproži postopek za
označltev prshoda za peice pred trgovino Emona na llirski 4. Predlog uteme-
Ijujejo z dejstvom, da je na severni stran! lllrske velik stanovanjskj potencial
- Dom učencev. Dom upokojencev, Dom medicinskih sester, UKC, Samski
dom in veliko slanovanj, na zahodni pa preskrbovalni center in avtobusna
postaja v smeri iz mesta Razlog. da bi oznaiili prehod za peSce je tud! ukinitev
parklranja na južni strani llirske, s čimer se )e povečala propustnost prometa,
možne pa so tudl vsčje hitrostl vozil, s tem pa tudi vefcja nevarnost za peSce.
Ker ni prahoda, Ijudje prečkafo cesto kjerkoli. Z označenim prehodom bi pesce
uamerlli na eno mesto, kamor bl bila^usmerjena tudi pazljivost voznlkov.

• • •
Upoko|«ncl za avo| l*d«n - Na tedan upokojancev so ae v Drustvu upoko-

jencev na Taboru dobro pripravill V oktobru so imell meddruStveno tekmova-
nje v ballnanju, na katerem so zmagall balinarji DU Poljane; drugo mesto so
zasedll tekmovalci Ledine, tretje pa Rogovci. Zeio prijeten in dobro organiziran
je bil izlet v Belo krajlno 14. oktobra - udeležencev je bilo za cel avtobus.
V novembru bodo organizlrali sahovsko tekmovanje. Vsem, k! se zanimajo za
ročno pletenje pa sporofiajo, da bo v novembru spet deloval krozek pleten|a in
kvaftkanja. * • *

SZDL v prlpravah na volllno konfaraneo - Pretežni del aktivnosti KK SZDL
je bil v prejinjem in tem inesecu uscnerjan v priprave za sklic in izvedbo volilna
konlerence SZDL. Kadrovska koordlnacija je vse poletne mesece vodila pogo-
vore s krajani, ki bi bili pripravljeni prevzeti odgovornosti in dolžnosti v pred-
sedatvu In konteranci KK In njenlh komisijah. Tudi obe organizaciji ZK sta
koordlnaciji pr! tem krepko pomagall. Ko so na seji predsedstva govortll
o poteku evidentiranja, so ugotavljali, tako kot že marsikdaj prej, da mlajša in
srednja generacija ni prlpravljana sprejemati dolžnosti v KS in da še kako drzi
trditev, da KS -drze pokonci- panzionlsti.
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